
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

PÉNZÜGYI BIZOTTSÁGA 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. augusztus 16. (szerda) napján 9 óra 36 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában megtartott rendkívüli, nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Máté Péter elnök; 

Móra Viktória elnökhelyettes; 
Bomba Gábor tag; 

 
Távolmaradását jelezte:   Gulyás Róbert tag; 
 
Egy bizottsági hely betöltetlen. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető; 

Magyar Károly igazgatóságvezető 
Szántóné Karl Rita osztályvezető; 
Zsiga Marianna osztályvezető. 
 

Máté Péter elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 3 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 9 óra 36 perckor 
megnyitja. 
 
Máté Péter elnök: Egy új napirendi pont javaslatot küldött ki tegnap a Mónika, a Szekszárdi 
Törvényszékkel kötendő megállapodást. Először ennek a napirendre vételére szavaznánk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú 
Zöld város kialakítása" elnevezésű projekttel összefüggő Szekszárdi Törvényszékkel kötendő 
megállapodás jóváhagyására” tárgyú új napirendi pont nyilvános ülésre való felvételére 
vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 

Máté Péter elnök: Javasolom, hogy az új napirendi ponttal kezdjük a bizottság ülését.  
 

Az elnök szavazásra teszi fel a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 



Az elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása" elnevezésű 
projekttel összefüggő Szekszárdi Törvényszékkel kötendő megállapodás jóváhagyására 
(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor képviselő 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető, dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 
2. napirendi pont: 

Javaslat a KEHOP-1.2.1-18-2019-00243 azonosítószámú „Helyi klímastratégiák kidolgozása, 
valamint a klímatudatosságot erősítő szemléletformálás” című projekt vonatkozásában 
támogatói okiratmódosítás jóváhagyására 
(45. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető  
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Dr. Gondos Ügyvédi Iroda 2023. július havi általánydíjas teljesítéséről szóló 
írásbeli beszámolójának jóváhagyására 
(44. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023. július havi teljesítésigazolásának jóváhagyására 
(46. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 
5. napirendi pont: 

Javaslat a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 2023. 
július havi teljesítésigazolásának a jóváhagyására 
(47. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
  



6. napirendi pont: 

Javaslat a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 
„Köztemetés üzemeltetése” tárgyú közbeszerzési eljárás előkészítésével összefüggő 
feladatok teljesítésigazolásának a jóváhagyására 
(48. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
7. napirendi pont: 

TOP 6.3.2-16-SE1-2017-00001 azonosítószámú „Zöld város kialakítása” című pályázattal 
kapcsolatos fakivágási, gallyazási feladatok tekintetében lefolytatott soron kívüli belső 
ellenőrzési jelentés ismertetése 
 (49. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Biró Gyula aljegyző 
 

 
1. napirendi pont: 

Javaslat a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása" elnevezésű 
projekttel összefüggő Szekszárdi Törvényszékkel kötendő megállapodás jóváhagyására 
(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Bomba Gábor képviselő 
Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető, dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 

Máté Péter elnök ismerteti az előterjesztést. 

 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Csak annyit hozzáfűzők, hogy a Hgt. Invest ügyvezetőjétől 
garanciát kaptunk arra, hogy ez a Zöldváros projektet nem fogja hátráltatni, neki erre plusz 
kapacitása van, fontos, hogy 35 köbméter üreg tömedékelését vállalta ellenszolgáltatás nélkül 
és fontos információ, hogy mindkét félnek lételeme, mert a szinteknél olyan különbség lenne, 
ami alapján a járásbíróság alá bemenne a csapadékvíz, így aztán a csapadékvíz-elvezetés miatt 
nekünk is fontos, mert ott olyan kárt okozhatnánk, amivel komoly jogvitáknak néznénk elé, 
mindkét félnek elemi érdeke, hogy ez megvalósuljon. A 9.000.000 azért került 
meghatározásra, mert a pótmunka a teljes kivitelezés 50%-ig mehet el legfeljebb és utána 
felmondható a szerződés, de nem ez a cél, mindegyik fél a szóbeli egyeztetéseken nagyon 
komolyan nyomatékosította, hogy nem számítanak komoly pótmunkára, valószínű, hogy 0 lesz 
a pótmunka díja. 
 
Magyar Károly igazgatóságvezető: Közben itt 1-2 információ van még azóta, hogy elkészült 
az előterjesztés. Beszéltem a Szekszárdi Törvényszék elnökével, a tervezetet abszolút jónak 
találta, úgyhogy továbbította Pestre, illetve a tervezetben benne van, hogy ők kérik egy külön 
műszaki ellenőrnek is kimondottan erre a munkára való megbízását a mi részünkről, én ezt 
lebeszéltem, a Zöldvárosnak a műszaki ellenőre azt mondta, hogy minden további nélkül, 
különösebb ellentételezés nélkül elvállalja. Köszönöm. 
 



Máté Péter elnök: Fogadjuk el a határozati javaslatot. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Pénzügyi Bizottságának 
71/2023. (VIII.16.) határozata 

a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú Zöld város kialakítása" elnevezésű 
projekttel összefüggő Szekszárdi Törvényszékkel kötendő megállapodás jóváhagyására 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 
Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet PB alcím 1.2. pontja alapján  

 
1. jóváhagyja a mellékelt tartalommal a „TOP-6.3.2-16-SE1-2017-0001 azonosítószámú 

Zöld város kialakítása" elnevezésű projekttel összefüggő Szekszárdi Törvényszékkel 
kötendő megállapodást, és aláírásra javasolja az alpolgármesternek. 
 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
2. felhatalmazza a Polgármesteri Hivatalt, a szükséges intézkedések megtételére.  

 
Határidő:  döntéshozatalt követő 10 napon belül 
Felelős:  dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 

2. napirendi pont: 

Javaslat a KEHOP-1.2.1-18-2019-00243 azonosítószámú „Helyi klímastratégiák kidolgozása, 
valamint a klímatudatosságot erősítő szemléletformálás” című projekt vonatkozásában 
támogatói okiratmódosítás jóváhagyására 
(45. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető  
Előadó: Kocsis Anikó osztályvezető 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ez egy utólagos jóváhagyás, Anikó tudja ezt 
részletesebben, ez ugyancsak arról szól, hogy bizonyos pontokat módosítunk, tehát 
mérföldköveket szeretnénk módosítani. A Kincstár már jóváhagyta, egy utólagos jóváhagyásra 
lenne szükség, tehát a hivatal dolgozott, csak egy utólagos jóváhagyás szeretném kérni. 
 
Máté Péter elnök: Azt látom, csökken a támogatás összege a módosítás következtében 
19.952.000 Ft-ról 19.860.378 forintra módosul, ennyi a változtatás. 
 
Bomba Gábor tag: Az lenne a kérdésem, hogy a maradványösszeget mire tudjuk használni? 
 
 
 



dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Én úgy tudom, hogy lesznek még kísérőprogramok, ezután 
kerül megvalósításra a klímatudatosságnál. De, ha pontos választ szeretne a bizottság, akkor 
azonnal intézkedem. 
 
Máté Péter elnök: Kérdést, hozzászólást nem látok, akkor a határozati javaslatot fogadjuk el, 
változtatás nélkül. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Pénzügyi Bizottságának 
72/2023. (VIII.16.) határozata 

a KEHOP-1.2.1-18-2019-00243 azonosítószámú „Helyi klímastratégiák kidolgozása, 
valamint a klímatudatosságot erősítő szemléletformálás” című projekt vonatkozásában 

támogatói okiratmódosítás jóváhagyásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 
Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklet PB alcím 5.3. pontja alapján  

 
1. dönt a KEHOP-1.2.1-18-2019-00243 azonosítószámú „Helyi klímastratégiák 

kidolgozása, valamint a klímatudatosságot erősítő szemléletformálás” című projekt 
vonatkozásában támogatói okiratmódosítás jóváhagyásáról 
 

Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
2. felhatalmazza a Polgármesteri Hivatalt, a szükséges intézkedések megtételére.  

 
Határidő:  döntéshozatalt követő 10 napon belül 
Felelős:  dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető, Kocsis Anikó osztályvezető 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Dr. Gondos Ügyvédi Iroda 2023. július havi általánydíjas teljesítéséről szóló 
írásbeli beszámolójának jóváhagyására 
(44. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 

Máté Péter elnök: Az átalánydíjon felül végzett eljárást? 
 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Nem, az eljárást ennek az átalánydíjnak a része, augusztus 
1-től változik a szerződés, tehát akkor már nem lesz átalánydíj, de ez a 2 eljárás már részéről 
összeállításra került, csak elindítani nem akarta a hivatal valami miatt, az én ismereteim szerint 
ez egy összerakott anyag és ő ezt még a júliusi teljesítésébe beleszámította. 
 



Bomba Gábor tag: Ezt megcsinálta, ezért már plusz pénzt nem kér, most kifizetjük az utolsó 
átalánydíjat és akkor így rendben vagyunk és augusztus 1-től pedig az új eljárások mennek úgy, 
ahogy megbeszéltük. 
 
Máté Péter elnök: További kérdést nem látok, véleményt se, a határozati javaslatot 
változtatás nélkül fogadjuk el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Pénzügyi Bizottságának 
73/2023. (VIII.16.) határozata 

a Dr. Gondos Ügyvédi Iroda 2023. július havi általánydíjas teljesítéséről szóló írásbeli 
beszámolójának jóváhagyásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által a 29/2019. (XII.23.) 
önkormányzati rendelettel elfogadott és a 7/2023. (III.30.) önkormányzati rendelettel 
módosított Szervezeti- és Működési Szabályzatában (a továbbiakban: SZMSZ) foglalt hatásköri 
szabályok értelmében, 1. melléklet a Pénzügyi Bizottság (a továbbiakban: Bizottság) alcím 1. 
pontjának 1.7. alpontjában meghatározott hatáskörében eljárva 
 

1. dönt a Dr. Gondos Ügyvédi Iroda 2023. július havi általánydíjas teljesítéséről szóló 
írásbeli beszámolójának elfogadásáról az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal; 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 

megtételére; 
 
Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

 

4. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023. július havi teljesítésigazolásának jóváhagyására 
(46. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 

Máté Péter elnök: Harci-Kovács Ügyvédi Iroda következik, itt az ügyvéd úr az elvégzett munkát 
leírta, itt a teljesítés igazolás számlája csatolva, a számlája az egyszer 630.000 Ft + áfa, ez a 
július havi általánydíja, a következő az pedig 4 óra, 4-szer 15.000 Ft, 60.000 Ft + áfa, ezt kellene 
jóváhagynunk. Ha nincs más hozzászólás, akkor változtatás nélkül fogadjuk el, tehát 
jóváhagyjuk. 
 



Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Pénzügyi Bizottságának 
74/2023. (VIII.16.) határozata 

a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) 2023. július havi teljesítésigazolásának jóváhagyásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1.7. pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 
1. dönt a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda 2023. július havi teljesítésigazolásának az 

elfogadásáról az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal; 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 

megtételére; 
 
Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

 

5. napirendi pont: 

Javaslat a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 2023. 
július havi teljesítésigazolásának a jóváhagyására 
(47. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 

Máté Péter elnök: A következő a Target Consulting, itt is van általány dí, ami 550.000 forint 
egy hónapra. Erről mit tudunk? 
 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Augusztus 1-el módosul a szerződés, de nem tudjuk 
garantálni, hogy aláírják a másik oldalról a módosítást, ez egy közös megegyezéssel 
módosítható szerződés, ennek a módosításai még nem kerültek aláírásra, nem biztos, hogy 
aláírják, mert a szerződést közös megegyezéssel kell módosítani, mindenesetre a júliusi 
teljesítésébe a Targetnek 2 komoly szakvéleménye volt, az egyik az ebrendészeti 
megállapodással kapcsolatban, hogy annak van-e közbeszerzési kötelezettsége, a másik pedig 
a hivatalban dolgozó jogtanácsosoknak az általános biztosításba való beépítése, tehát hogy a 
felelősségbiztosítás már nem kötelező, de azért vannak olyan fajsúlyos dolgok, amit a belső 
jogtanácsos elkészít, az ingatlan-nyilvántartási bejegyzésre alkalmas adásvételi szerződések 
ellenjegyzése és egyebek, hogy célszerűnek láttuk beemelni az általános biztosításába, az 
önkormányzat általános biztosításába és ez megtörtént, egyébként ez két ilyen írásbeli 
vélemény, de a Target Consultingnál számtalan szóbeli megerősítés és kérdés van a hivatal 



részéről, tehát nem rendelkezünk olyan speciális szaktudással, amely vetekedhet egy 
közbeszerzési szakjogászéval vagy egy felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadóéval, 
erre a továbbiakban is szükségünk lenne, én tettem erre egy javaslatot, hogy azért majd a 
hivatal költségvetéséből akár csak egy óradíjasra valakivel esetleg megállapodni, hogy legyen 
kitől kérdezni, elővesszük később ezt a témát, mi most tudomásul vettük a szakterület részéről 
azt, hogy ez a 2 átalánydíjas szerződés megszűnik, tehát elfogadtuk ezt a helyzetet, való igaz, 
hogy nem minden hónapban volt ez kimerítve, ez az átalánydíjas szerződés, ezt el kell 
ismernem, ezt tudjuk, és elfogadjuk a döntést, bízunk benne, hogy a másik fél majd valamilyen 
megállapodás mentén ezt a módosítást aláírja, tehát itt is volt teljesítés júliusban, szeretnénk 
hogyha ennek megtörténne az elismerése. Azért ismét felhívom a bizottság figyelmét, hogy itt 
véleményez, de hát igazándiból az államháztartási törvény, a belső szabályzataink, a szerződés 
alapján a teljesítésigazolást továbbra is Bagó Anita osztályvezetőnek kéne elismerni, hogy ezt 
ők elvégezték és Gyurkovics János alpolgármester úrnak kéne aláírni, tehát értjük, hogy a 
fedezet a bizottság kezében van, az előzetes véleményben bízunk, hogy akkor ezek 
jóváhagyásra kerülnek. 
 
Máté Péter elnök: Senki nem mondta, hogy nem hagyjuk jóvá azt, amit elvégeztek munkát, 
csak az átalánydíjnak volna egy nagyon nagy előnye részükről, akkor is kapnak érte pénzt, 
hogyha nem végeztek munkát, mi pedig munkaarányosan szeretnénk fizetni, tehát ha több 
munkát kérünk tőlük, többet fizetünk, ha kevesebbet kérünk tőlük, akkor kevesebbet, ez 
szerintem teljesen jó így, egyébként a versenyszférában szerintem 10-ből 9 helyen így van és 
ez a bevett gyakorlat, nem az, hogy átalányt fizetünk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Pénzügyi Bizottságának 
75/2023. (VIII.16.) határozata 

a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 2023. július 
havi teljesítésigazolásának a jóváhagyásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1.7. pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  
 

1. dönt a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 2023. 
július havi teljesítésigazolásának az elfogadásáról az előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal; 
 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Máté Péter elnök 

 
 
 
 



2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 
Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 
„Köztemetés üzemeltetése” tárgyú közbeszerzési eljárás előkészítésével összefüggő 
feladatok teljesítésigazolásának a jóváhagyására 
(48. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Biró Gyula aljegyző 
Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ahogy így beszélgettünk még a bizottsági ülésen kívül, úgy 
tűnik, hogy a hivatalnak volt egy rossz eljárási metódusa, ezt mi elfogadjuk, ha rossz volt, és 
tudunk rajta változtatni, mi ebbe szocializálódtunk, tehát amikor én idejöttem vagy Dési Ildi 
idejött vagy Bagó Anita idejött, akkor az volt a menete, hogy a közbeszerzési szaktanácsadókat 
a közbeszerzési eljárások első pillanatától igénybe lehetett venni, tehát ez egy folyamatos 
kommunikáció volt, egyeztetés volt arról, hogy mi történjen, mi legyen a közbeszerzési 
anyagok tartalma. Elolvastam a temető üzemeltetésével kapcsolatos előzményeket, én úgy 
értelmeztem, hogy volt már egy előzetes egyeztetés, és ez alapján a Target összeállította a 
temető üzemeltetésével kapcsolatos uniós eljárást, mi kértük, mert felhívták a figyelmünket, 
hogy közbeszerzési eljárás szempontjából nagyon aggályos, hogy olyanokat kérünk, hogy ő 
ajánljon föl plusz munkálatokat, mondjuk kerítésfestést vagy bármit, ők azt mondták erre, 
hogy ilyet nem lehet, mert valószínű a többi árában be fogja árazni, márpedig ha beárazva, 
akkor az verseny torzító hatással van, tehát a felajánlásokat nem lehet kérni. Folyamatosan 
mentek az egyeztetések, de addigra ők ezt elkészítették, még egyszer mondom, a hivatal 
hibájából és rossz metodikájából. Megbeszéltük, hogy a jövőben ez úgy fog zajlani, hogy már 
a műszaki tartalmat mi előzetesen behozzuk, jóváhagyják és mi utána fogunk indulni és 
megkeresni a közbeszerzési tanácsadót, tehát az, hogy ez számlázásra került, ez a hivatal rossz 
metódusa miatt van, ők elkészítették az uniós eljárásrendnek megfelelő temetői 
közbeszerzést, és mi kitáncoltunk belőle, azt mondtuk, hogy jó, akkor nem kérjük ezt a 
felajánlásos festést, tartalomszűkítés volt, emiatt, visszakerült nemzeti eljárásrendbe és ezt ők 
átdolgozták uniós eljárásrendbe. Mivel nem futott le, amit szerződésszerűen teljesíteni 
akarunk, akkor a 25%-át kell kifizetnünk, ez az a 350.000 Ft. 
 
Bomba Gábor tag: Jó, úgy gondolom, hogy itt dupla munkát rendeltünk, mi rendeltük meg, 
úgy gondolom, hogy ezt ki kell fizetni, a rossz gyakorlaton változtatunk, akkor utána lesz 
megtakarításunk, nekem más kérdésem nincs. 
 
Máté Péter elnök: Akkor a határozati javaslatot fogadjuk el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 



Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
Pénzügyi Bizottságának 
76/2023. (VIII.16.) határozata 

a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó)  
„Köztemetők üzemeltetése” tárgyú közbeszerzési eljárás előkészítésével összefüggő 

feladatok teljesítésigazolásának a jóváhagyására 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1.7. pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 
1. dönt a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft. (közbeszerzési tanácsadó) 

által a „Köztemetők üzemeltetése” tárgyú közbeszerzési eljárás (uniós eljárásrend, 

nyílt eljárás, szolgáltatásmegrendelés) előkészítésével összefüggő, tárgyi 

Szerződés VI.8. alpontja szerinti munkák (Felek ugyanezen pontba tartozó 

eljárásnak tekintik azt a közbeszerzési eljárást is, ahol (…) a Megbízott saját 

döntése alapján a közbeszerzési eljárásrendet is érintő átdolgozása mellett dönt.”) 

teljesítésigazolásának az elfogadásáról az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal; 

 
Határidő: döntéshozatal napja 
Felelős: Máté Péter elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 

megtételére; 

 
Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr. Biró Gyula aljegyző 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 9 óra 56 perckor 

berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja tovább munkáját.  

 

K.m.f 
 
 

Móra Viktória 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

  

Máté Péter 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 
                aljegyző 

 


